
Retsudvalget

Til: Folketingets Ombudsmand

Dato: 25. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 74
Vil ombudsmanden oplyse, hvad der samlet på årsbasis i ombudsmandsinsti-
tutionen bruges af midler på at sikre, at reglerne vedrørende handicapadgang
overholdes? Dette bedes oplyst både i antal årsværk og kroner.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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